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2. Mededeelingen: 

a. De voorzitter deelt de uitkomsten mede van de hercontrolering aan het Rijks landbouwproefstation 

te Groningen van de laatstelijk door den heer J.L. van Esso alhier geleverde 12.000 lijnkoeken, 

waaruit blijkt, dat één monster bevatte 13 pct. vet en 33 pct. eiwit bij goede zuiverheid, terwijl het 

tweede monster bevatte 12.7 pct. vet en 31 pct. eiwit bij voldoende zuiverheid. Daar deze cijfers 

vrijwel met het gegarandeerde gehalte overeen komen, heeft het bestuur geen bezwaar gemaakt de 

geleverde koeken goed te keuren en het bedrag ad f  1469.65 aan gemelden leverancier uit te betalen, 

blijkens de voorhanden zijnde kwitantie. 

b. De voorzitter deelt mede, dat op de uitgeschreven aanbesteding tot levering van klaverzaden 8 

inschrijvingsbilletten zijn ingekomen en het bestuur heeft gemeend de bestelde 960 kilo rood 

Amerikaansch en 80 kilo wit klaverzaad aan de inschrijvers, welke de voordeeligste aanbieding 

deden – namelijk de firma Wijnne en Co. te Groningen – de levering te moeten opdragen. 

Uit de verdere mededeeling bleek, dat de gemelde firma het rood Amerikaanschge met een 

gegarandeerd gehalte van 91.2 pct. gebruikswaarde, 99.2 pct. zuiverheid en 92 pct. kiemkracht voor 

den prijs van f 52.50 de 100 kilo en het wit klaverzaad met een gegarandeerd gehalte van 71.1 pct. 

gebruikswaarde, 90.4 pct. zuiverheid en 78.7 pct. kiemkracht, voor den prijs van f 75 de 100 kilo en 

beide soorten vrij van warkruid wilde leveren. 

Daar het bestelde klaverzaad reeds net 5 à 6 dagen werd verwacht, werden de leden verzocht bij tijds 

voor de noodige zakken te willen zorgen, ten einde geen vertraging in de toezending te ondervinden. 

c. De voorzitter, zegt, dat ingevolge opdracht, in de vorige vergadering aan het bestuur gedaan, 

informatiën zijn ingewonnen omtrent de seradella, een soort groenvoer voor het najaar, en leest 

dientengevolge een uitgebreide en belangrijke missive omtrent dit punt voor den voorzitter van de 

landbouwvereeniging te Oosterwolde. 

Naar aanleiding van de in dat schrijven gegeven inlichtingen en de daarop gevolgde besprekingen 

werd staande de vergadering 100 kilo van dat zaad, hetwelk met de vracht ongeveer 27 ct. het kilo 

kost, besteld, ten einde daarmede in dit jaar proeven te nemen. 

3. Lijnkoeken. De voorzitter deelt mede, dat het bestuur na de laatste leverantie niet meer de 

bedoeling had, dit voorjaar nogmaals een voorraad op te doen, doch nu het vernomen heeft, dat nog 

verscheidene landbouwers niet voldoende van lijnkoeken zijn voorzien, is het niet ongenegen 

nogmaals een onderhandsche aanbesteding te houden. 

Algemeen werd de wensch geuit, om weder een partij lijnkoeken op te doen, en reeds staande de 

vergadering werden ruim een 3000-tal opgegeven, terwijl de afwezige leden alsnog met den meesten 

spoed in de gelegenheid zullen gesteld worden hun benoodigde hoeveelheid kenbaar te maken. 

4. Bespreking over het instellen eener veenmarkt. Bij de behandeling van dit punt bleek, dat allen het 

nuttig en zeer wenschelijk vinden, dat er in de maanden Juli en November in deze gemeente een 

veemarkt werd gehouden. 

Na eene korte gedachtenwisseling werd besloten een adres bij den gemeenteraad in te dienen, 

verzoekende op de maandmarktdagen in Juli en Nov. niet alleen varkens, schapen en geiten, maar 

ook rundvee te mogen aanvoeren.  

Hiermede was de agenda afgehandeld. 

Op de vraag van den voorzitter, of nog iemand iets in het belang der vereeniging had in het midden te 

brengen, stelde een der leden de vraag, of het niet wenschelijk was, dat ook in deze, even als en vele 

gemeenten, de strijk- en hooggelden  bij verkoopingen werden afgeschaft, alsmede dat niet langer de 

onkosten van den notaris voor rekening van den kooper, maar voor rekening van den verkooper 

kwamen. De voorzitter gaf in overweging, de behandeling van dit punt tot een meer bezochte 

vergadering uit te stellen, aangezien men dan tevens nog eens de gelegenheid had over dat 

belangrijke punt na te denken en het voor en tegen te overwegen. 

Een ander lid vroeg aan het bestuur inlichtingen omtrent de aan de stoomzuivelfabriek voorhanden 

zijn maissoorten. 

Het bestuur stelde daarop de monsters mais en maismeel, welke aan den genoemde fabriek voor een 

ieder te bekomen zijn, ter bezichtiging, waarvan de kwaliteit door ieder zeer werd geroemd en de 

prijs naar gelang der hoedanigheid en waarde uiterst billijk werd geacht. 

Niemand meer het woord verlangende sloot de voorzitter de vergadering. 

 


